

Health Series / 健康系列

US-Euro
Formula
欧美配方



Better
Than
Nature
超越
大自然



30 BV • 35 RV

肠清素


GREENZ

13g X 20 sachets

AS we all know, most of the food eaten will follow digestion and the nutrients will be absorbed through small intestines. The food residues will be excreted out through the colon. However, only a few of people realize that the harmful effects of processed foods in our modern diet will cause the deterioration of digestive system and accumulation of toxins in body.

众所周知，大部分的食物经消化后，会在小肠被吸收。剩余的食物残渣会经由大肠排出体外。但是，极少人知道现代的饮食习惯和加工食品会促使消化系统衰退及体内毒素累积。



If the above conditions are not addressed, it will affect the absorption of nutrients and inadequate intake of nourishment by our cells. Furthermore, intestinal health will surely be impacted and threaten human health.

若以上状况不被及时纠正，这不单会降低食物营养的吸收率，使全身细胞无法获取充足的营养；另一方面肠道还会患病，进而威胁人体健康。

What is GREENZ? 什么是肠清素？

GREENZ is a unique dietary fiber formulation that helps to detoxify and cleanse our intestines. Aside from containing the essences of 20 types of fruits and vegetables, it also contains probiotics, prebiotics and other intestinal-friendly ingredients. By feeding the right nutrients to the intestines, it can effectively restore the colon's health. Its functions are as below:

GREENZ是一种可帮助清除肠垢、排出肠毒的独特纤维配方。它不但含20种蔬果精华，同时也具有益菌、益菌素等。当给予了肠道适当的养分，肠道问题就可以有效被改善。其功能如下：

Ingredients 成分	Functions 功能
<ul style="list-style-type: none"> 20 types of fruits and vegetables essence, rice bran & psyllium husk (soluble & insoluble fiber) 20种蔬果精华、糙米糠、车前子(水溶性和非水溶性纤维) 	<ul style="list-style-type: none"> Soften stools & eliminates debris 软化粪便，排除沉积的宿便 Bulks up the stools & smoothens the passing of stools 增加便量，促进排便
<ul style="list-style-type: none"> Probiotic Blend 益菌 	<ul style="list-style-type: none"> Improves bowel movement 促进肠道蠕动 Balances the ecology of microflora 改善肠道微生态平衡
<ul style="list-style-type: none"> Prebiotic 益菌素 	<ul style="list-style-type: none"> Food for the probiotics 益菌的食物，可增加益菌的菌量
<ul style="list-style-type: none"> NeOpuntia® patented Cactus fiber NeOpuntia® 专利仙人掌纤维精华 	<ul style="list-style-type: none"> Absorbs & eliminates oily wastes in the intestines 吸附黏在肠道的油分子(去除肠垢)
<ul style="list-style-type: none"> Chlorozyme™ 	<ul style="list-style-type: none"> Promotes food digestion & absorption 促进食物的消化吸收
<ul style="list-style-type: none"> American Ginseng 花旗参 	<ul style="list-style-type: none"> Good for energy & refreshing mind 补气、提神
<ul style="list-style-type: none"> Bee Pollen 花粉 	<ul style="list-style-type: none"> Strengthens muscle tone for better bowel movement 增加肠道的张力，促进排便 Anti-bacterial effect 具杀菌作用，抑制坏菌增长

Directions Of Use / 使用方法 :

Dissolve 1 sachet of **GREENZ** into 200ml of water, shake well and drink immediately.
Take 1-2 times a day before meals. Intake of 2 - 2.5 liters of plain water per day is necessary for better results.
将一包**GREENZ**溶入200毫升的水，摇匀后即可饮用。
每天饭前1-2次。
每日饮水量需在2-2.5公升内，以达到最佳效果。

